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Oriflame

JAK SOUVISÍ BEZPEČNOST PRÁCE 
S ORIFLAME? PŘES TAKOVÉ JEDNO 
OBYČEJNÉ ŠKOLENÍ SE KE ŠVÉDSKÉ 
PŘÍRODNÍ KOSMETICE DOSTALA PŘED 
LETY MARIE PAVLÍČKOVÁ Z OSTRAVY. 

Moje nejlepší 
životní volba

D
nes nositelka jednoho z nejvyšších 
titulů Oriflame vedla před osmnácti 
lety kroužek gymnastiky v domě 

dětí. „Školitel nám řekl, aby všechny ženy, 
které mají rády kosmetiku a chtěly by se 
něco dozvědět o nové značce, ještě chvíli 
zůstaly. Přišla paní s bílým kufříčkem, vytáhla 
z něj vzorečky Oriflame a rozdala nám kata-
logy. Všechno vonělo a mně se to moc líbilo. 
Zeptala jsem se, zda bych to mohla zkusit 
také a dostala jsem přihlášku,“ popisuje Ma-
rie Pavlíčková své začátky. 

AŽ VYDĚLÁM JAKO VE ŠKOLE
Nová práce ji tehdy pohltila, což se začalo 
odrážet i na výdělku. Současně si uvědomila, 
že jí nezbývá volný čas. Po patnácti letech 
ve školství začala uvažovat o tom, že dá 
profesi učitelky vale. „Řekla jsem si, že to 
udělám, až vydělám u Oriflame stejně, jako 
jsem měla ve škole. To se stalo asi po osm-
nácti měsících,“ vysvětluje. Dnešní porovnání 
vychází vzhledem k pozici paní Marie ještě 

několikanásobně výhodněji. „Oriflame je 
obchod, jistě. Ale není pro mě jen otázkou 
peněz,“ zdůrazňuje sympatická, nakrátko 
ostříhaná žena. Mnohem více si cení toho, 
že se denně stýká a pracuje s příjemnými 
lidmi, konečně si je sama vybrala a přijala. 
Za svůj úspěch možná trochu vděčí i peda-
gogickému vzdělání a zkušenostem, kterých 
hodně využívá. „Pořád někoho vedu, snažím 
se ho někam nasměrovat, k cíli, který chce 
či chceme dosáhnout,“ vysvětluje. A úspěšně 
– obrat opavského studia Oriflame Marie 
Pavlíčkové vloni kolem Vánoc přesahoval 
milion korun.

ORIFLAME MI ZMĚNIL ŽIVOT
S prodejem však začínala v době krátce 
po rozvodu, kdy se starala o dva syny 
v pubertálním věku.
„Oriflame mi od základu změnil život,“ tvrdí 
Marie Pavlíčková. „Oriflame vděčím i za 
svého druhého manžela, s nímž jsem už 
jedenáct let a s kterým jsem se seznámila 

na jedné z pracovních schůzek,“ podotýká 
s nadhledem. Pochvaluje si, že má čas na 
své záliby, na kytičky, přírodu, společně 
s mužem sportuje, jezdí na lyže a ve výčtu 
aktivit by šlo jistě ještě pokračovat. „S Orifla-
me jsem poznala i spoustu krásných zemí. 
Dvakrát ročně se zúčastňuji firemních konfe-
rencí, letos se jedna konala například v Keni 
a ta druhá je naplánována na Maltu,“ 
upřesňuje a dodává: „Splnila jsem si vše, po 
čem jsem toužila, a mám víc svobody, proto-
že jsem paní svého času. Práce je sice hod-
ně, ale sama si rozhoduji, co je důležité, co 
udělám, kdy bude vhodné odjet na dovole-
nou.“ Těší ji i skutečnost, že oba synové s ní 
spolupracují. „Mladší Pavel mě zasvětil do 
vymožeností technické revoluce a starší To-
máš se svou ženou Silvií už také postupují po 
stupíncích úspěchu. A je moc krásné, když 
moji malí vnoučci Lukášek a Honzík říkají, že 
jsme všichni v práci v Oriflame,“ popisuje 
úspěšná žena. Dokonce je sama i svou zá-
kaznicí, svou kosmetiku ráda používá. 

Marie si oblíbila krémy z řady 
Time Reversing pro zralé ženy 
a dekorativní kosmetiku řady 
Giordani Gold
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